
KOMISJA KOMUNALNO ROLNA 
i BEZPIECZEŃSTWA PUBLICZNEGO 

RADY GMINY 
Lasowice Wielkie 

Protokół nr 42/2023 

z posiedzenia Komisji Komunalno-Rolnej i Bezpieczeństwa Publicznego 

Rady Gminy Lasowice Wielkie 

z dnia 24 maja 2023 r. 

Komisja obradowała w składzie: 

1. Piotr Kisiel 
2. Norbert Barcz 
3. Renata Pilot 
4. Gabriela Ś wierć 
5. Gabriela Prochota 
6. Marcin Bomba 
7. Adam Młynarczyk 

- Przewodniczący 
- Z-ca Przewodniczącego 
- członek 
- członek 
- członek 
- członek 
- członek 

W posiedzeniu brał udział: 
1. Daniel Gagat - Wójt Gminy 

Tematy posiedzenia: 

1. Ocena stanu technicznego placówek oświatowych na terenie Gminy Lasowice Wielkoie 
(przedszkole w Laskowicach oraz przedszkole w Chudobie)- wizytacja w terenie. 

2. Rozpatrzenie -analiza pism: 

- Pismo Pani D.L. z Chudoby w/s naprawy drogi wiejskiej 

3. Analiza projektów uchwał: 

- w sprawie uchwalenia wieloletniego planu rozwoju i modernizacji urządzeń 
kanalizacyjnych na lata 2023-2025 na terenie miejscowości Szumirad 

- w sprawie ustalenia Regulaminu przyznawania Stypendium Wójta Gminy Lsowice 
Wielkie 

4. Analiza „Oceny zasobów pomocy społecznej za rok 2022 dla Gminy Lasowice 
Wielkie". 

5. Sprawy bieżące. 



Ad.l- Ocena stanu technicznego placówek oświatowych na terenie Gminy Lasowice 
Wielkoie (przedszkole w Laskowicach oraz przedszkole w Chudobie)- wizytacja w 
terenie. 

- Komisja podczas wizytacji przedszkoli w Laskowicach i w Chudobie zapoznała się ze 
stanem technicznym w/w placówek oświatowych. W przedszkolu w Laskowicach 
stwierdzono konieczność naprawy przeciekającego dachu oraz w dalszej kolejności 
termoizolację budynku. W związku z przewidywanymi dużymi kosztami powyższych prac 
oraz brakami w budżecie gminy sugeruje się skorzystać z pojawiających się dofinansowań 
zewnętrznych. 

Oceniając stan techniczny przedszkola w Chudobie komisja wysłuchała przybyłych na 
posiedzenie rodziców dzieci przedszkolnych, którzy szczegółowo przedstawili problemy do 
rozwiązania w celu poprawy standardu pobytu dzieci w placówce. Komisja stwierdziła 
konieczność przeprowadzenia pilnych prac w zakresie naprawy kanalizacji oraz instalacji 
elektrycznej. Uczestniczący w pracach komisji Pan Wójt D.Gagat zapewnił, że powyższe 
prace zostaną przeprowadzone podczas zbliżającej się przerwy wakacyjnej w miesiącu lipcu. 
Problemem, który od lat nie został rozwiązany to stare toalety dla dzieci. Ich lokalizacja w 
ciągu komunikacyjnym gdzie przemieszcza się sporo postronnych osób oraz stan techniczny 
pamiętający lata 90-te ubiegłego wieku stanowią duży dyskomfort dla korzystających z nich 
dzieci. W związku z powyższym członkowie Komisji proponują aby w miarę możliwości 
finansowych w kolejnym budżecie zaplanować zmianę sposobu użytkowania pomieszczenia 
gospodarczego sąsiadującego z przedszkolem na nowe toalety i tym sposobem rozwiązać 
problem. Natomiast przedstawione przez rodziców dzieci problemy natury organizacyjnej 
zdaniem komisji należy rozwiązać w porozumieniu z kierownictwem placówki. 

Ad.2- Rozpatrzenie -analiza pism: 

- Komisja rozpatrując pismo Pani D.L. z Chudoby w/s naprawy drogi wiejskiej wnosi o 
doraźną naprawę wskazanych w piśmie jej fragmentów ze środków na bieżące utrzymanie 
dróg gminnych. Jednocześnie stwierdza się, że w/w droga jest ujęta w kolejce dróg gminnych 
przeznaczonych do remontu na pozycji nr.6 

Głosowanie: 7-za, 0-przeciw, 0-wstrzymujących się 

Ad.3-Analiza projektów uchwał: 

- Po zapoznaniu się z treścią uchwały wraz z załącznikiem Komisja pozytywnie opiniuje 
projekt uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniego planu rozwoju i modernizacji urządzeń 
kanalizacyjnych na lata 2023-2025 na terenie miejscowości Szumirad 

Głosowanie: 7-za, 0-przeciw, 0-wstrzymujących się 



- W związku ze wskazaniem przez Wojewodę Opolskiego błędu w podjętej uchwale w dniu 
26.04.2023r polegającego na umieszczeniu błędnej podstawy prawnej oraz braku określenia 
kwoty jednorazowego stypendium gdyż we wcześniejszej uchwale wysokość stypendium była 
ustalana zarządzeniem Wójta, Komisja po stwierdzeniu usunięcia w/w błędów pozytywnie 
opiniuje projekt uchwały w sprawie ustalenia Regulaminu przyznawania Stypendium Wójta 
Gminy Lsowice Wielkie 

Głosowanie: 7-za, 0-przeciw, 0-wstrzymujących się 

Ad.4- Analiza „Oceny zasobów pomocy społecznej za rok 2022 dla Gminy Lasowice 

- Po zapoznaniu się z treścią oraz analizie przedstawionych danych, komisja nie wnosi uwag 
do przedłożonej przez Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej „Oceny zasobów pomocy 
społecznej za rok 2022 dla Gminy Lasowice Wielkie". 

Głosowanie: 7-za, 0-przeciw, 0-wstrzymujących się 

Ad.5- Sprawy bieżące: 

- W związku z koniecznością zapobieżenia uszkodzeniom nawierzchni nowego boiska 
wielofunkcyjnego ze sztuczną nawierzchnią przy szkole w Chudobie na wniosek radnego 
P.Kisiela komisja wnosi o likwidację sąsiadujących z boiskiem dziko rosnących krzaków i 
kilku drzew liściastych. Wg informacji pozyskanych od wykonawcy nawierzchni spadające i 
zalegające jesienią liście powodują nieodwracalne jej uszkodzenia . W miejsce usuniętych 
drzew i krzewów zostaną posadzone sadzonki drzew iglastych. 

- Na wniosek radnego P.Kisiela komisja wnosi o dopisanie do kolejki tzw. nakładek dróg 
gminnych odcinek drogi gminnej w Wędryni między posesjami nr. 22-28 oraz do kolejki 
dróg do remontu drogę gminną od remizy OSP do DW494 w Chudobie. Wnioskowane 
odcinki dróg wymagają napraw ze względu na bardzo zły stan ich nawierzchni. 

- Na wniosek radnego N.Barcza komisja wnioskuje o wystosowanie pisma do 
Przedsiębiorstwa Lasy Państwowe celem interwencji w zakresie uprządkowania pasa drogi 
gminnej Lasowice -Szumirad gdyż na odcinku biegnącym przez las składowane są stosy 
pozyskanego w lesie drzewa, które zagrażają bezpieczeństwu korzystających z drogi. 

Po wyczerpaniu porządku obrad Komisja zakończyła obrady. 

Komisja obradowała w godzinach 13.00-15.15 

Wielkie". 

Piotr Kisiel- Przewodniczący Komisji 



Podpisy członków Komisji: 

1. Piotr Kisiel 

2. Norbert Barcz 

3. Renata Pilot 

4. Gabriela Świerć 

5. Gabriela Prochota 

6. Marcin Bomba 

7. Adam Młynarczyk 


